
PROTOKOL Nr XI/2015 

Obrad XI (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Koturi 


odbytej w dniu 6 lipca 2015r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 15°°, a zako6.czyly siy 0 godz. 1550. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 13 radnych tj. 87 % ustawowego skladu rady jlista obecnosci 
w zal~czeniu do protokolul. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XI Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porz~dku obrad. 
3. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu dr6g 

powiatowych. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2015-2026. 
6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
7. 	 Podjycie uchwaly przyjycia Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Kotun na 

lata 2015-2018, z perspektyw~ do roku 2022. 
8. 	 Podjycie uchwaly zmieniaj~cej uchwaly w sprawie okreslenia os6b 

upowaznionych do pobierania inkasa. 
9. Podjycie uchwaly w sprawie powolania zespolu opiniujifcego kandydat6w na 

lawnik6w. 
10. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia prawa uZytkowania wieczystego 

nieruchomosci od PKP S.A. 
11. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na 

rzecz Gminy Kotun. 
12.Podj ycie uchwaly zmieniajifcej uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kotun. na lata 
2012-2016. 

13. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
14. 	Zamkniycie Obrad XI Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 
Przewodniczifca Rady Teresa Brusniak otworzyla XI (nadzwyczajnif) Sesjy Rady 
Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala obecnych na sesji: W6jta 
Grzegorza G6rala, Skarbnika Gminy Barbary Jonskif, Sekretarza Gminy Slawomira 
Smolaka, Kierownika ZGK Bogdana Kucia oraz radnych. 



Ad pkt. 2 
Na wstypie W6jt Gminy Grzegorz G6ral stwierdzil, ze w porozumieniu 
z PrzewodnicZllClj Rady prosi 0 wlljczenie do porzljdku dzisiejszej sesji dw6ch 
kolejnych projekt6w uchwal: 

I. 	W sprawie nabycia prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 
2. 	 Zmieniajljclj uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Kotun na lata 2012-2016. 

Jesli chodzi 0 pierwszy projekt uchwaly, to dzialky tlj juz uzytkujemy, bo jest 

w drodze, teraz tylko porzljdkujerriy stan prawny. Natomiast drugi projekt uchwaly 

dotyczy wylljczenia budynku mieszkalnego w Zeliszewie Duzym, gdzie dzialal dom 

pomocy z jego dotychczasowego przeznaczenia. W tej chwili bydzie to budynek 

mieszkalny przeznaczony do wynajycia. 


Wiycej wniosk6w nie zgloszono. 


Przewodniczljca Rady Teresa Brusniak poddala wnioski 0 zmiany porzljdku sesji pod 

glosowanie. Oba wnioski zostaly przyjyte jednoglosnie /za-13/ 

w glosowaniu jawnym. 

PrzewodnicZllca Rady poinformowala, ze projekt uchwaly zgloszony jako pierwszy 

zostanie rozpatrzony w pkt. II, natomiast projekt uchwaly zgloszony jako drugi 

zostanie rozpatrzony jako pkt. 12. Dotychczasowe punkty II i 12 zostano rozpatrzone 

jako punkty 13 i 14. 


Ad pkt. 3 

W6jt wyjasnil, ze na ostatniej sesji Rady Powiatu Siedleckiego podjyto uchwaly w 

sprawie przekazania Gminie Kotun zadania polegajljcego na wykonaniu stabilizacji 

cementowej drogi powiatowej Polaki-J6zefin. Na ten cel powiat przekaze srodki 

finansowe w kwocie 200.000 z1. Staralismy siy 0 wykonanie stabilizacji tej drogi, aby 

umozliwic przedluzenie trasy autobusowej z Polak6w przez J6zefin do Kotunia. 

Przygotowalismy odpowiedni projekt uchwaly. Poprosil radnych 0 podjycie tego 

projektu uchwaly. 


Uwag ani pytan nie wniesiono. 


Przewodniczljca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X1.74.20 15 w sprawie przyjycia 

do realizacji zadania powiatu z zakresu dr6g powiatowych. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


http:X1.74.20


Wiceprzewodnicz~cy Rady Artur Skwierczynski podziykowal radnym za podjycie tej 
uchwaly. Podjycie sit( przez Gminy tego zadania spelni prosby mieszkanc6w J6zefina, 
wnoszone juz od kilku lat a dotycz~ce utworzenia linii autobusowej w ich 
miejscowosci. 

Ad pkt. 4 
Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze do budzetu gminy wprowadza siy 
wolne srodki budzetowe w kwocie 214.200 zl i przeznacza siy ich na cele 
inwestycyjne. Tym samym zwiyksza siy budzet gminy, 0 wspomnian~ kwoty zar6wno 
po stronie dochod6w jak i wydatk6w. 

- Radna Hanna Pieczara zapytala, sk~d wziyly siy wolne srodki budzetowe. 
- Skarbnik Gminy wyjasnila, ze te srodki pochodz~ z oszczydnosci srodk6w 

finansowych gminy zgromadzonych na rachunkach bankowych. Zeszloroczny 
budzet zamkn~l siy nadwyzk~ budzetow~, pomimo tego, ze gmina posiada 
kredyty. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XI.75 .20 15 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2015-2026. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-13! w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 

W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze juz po raz kolejny zmienia siy budzet gminy. 

Zaczynalismy ten rok z dwudziestu kilku pozycjami inwestycyjnymi a terazjest ich 

juz ponad trzydziesci. Remont mostu na Swidnicy - okazuje siy, ze jego szerokosc w 

obecnym stanie jest zbyt w~ska. Trzeba by bylo wybudowac jeszcze odrybn~ kladky 

dla rower6w. Trzeba wiyc zajednym zamachem zrobic wszystko razem. Jesli w gry 

wchodzi remont nawierzchni w tym miejscu, to 

w pierwszej kolejnosci naleZy wyremontowac most, zeby do tej sprawy juz nie wracac 

po polozeniu nowej nawierzchni. Wydatki obejmuj~ tak~ wsp61finansowanie zakupu 

nowego sprzytu informatycznego dla urzydu, budowt( oswietlenia ulicznego w Sionnej 

oraz remont osrodka zdrowia 

w Bojmiu. 


- Radny Michal Adamczyk zapytal 0 dwa ostatnie zdania w uzasadnieniu do 
uchwaly, czego one dotycz~. 

- Skarbnik Gminy przeprosila za pomylky. Dwa ostatnie zdania pochodz~ 



z poprzedniej uchwaly, nie wykreslila ich przygotowuj~c obecn~ uchwaly. 
Prosila 0 ich wykreslenie z material6w, kt6re dostali radni. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono, 

Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XI.76.20 15 w sprawie zmian w 

budzecie gminy na 20 IS rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad ph 6 

W6jt wyjasnil, ze jako Gmina mamy obowi~zek przygotowania i przyjycia szeregu 

dokument6w planistycznych. Wczesniejszy program wygasl z koncem 2012 roku. 

St~d tez zostal przygotowany nowy program. Uzyskal on jut opiniy odpowiednich 

wladz. Jesli chodzi 0 stan srodowiska w naszej gminie, to jest on dobry. Ostatnio duzo 

m6wi siy 0 katastrofie srodowiskowej zwi~zanej ze skladowiskiem odpad6w. Juz 

wiadomo, ze WIOS wydal decyzjy wstrzymuj~c~ funkcjonowanie skladowiska. 

Natomiast Starosta Siedlecki cofn~l wydan~ przez siebie decyzjy na punkt 

przeladunkowy na naszym skladowisku dla MPK 

w Ostrolyce, poniewaz nie spelnia on wymog6w ustawowych. WIOS zlecil 

przeprowadzenie kontroli specjalisty z dziedziny ochrony srodowiska i taka 

ekspertyza zostala wykonana. Jest to specjalista zaopiniowany pozytywnie przez 

wszystkie strony uczestnicz~ce w konflikcie. Ekspertyza nie wykazala zadnych 

skutk6w ubocznych dla srodowiska w zwi~zku ze stanem obecnym skladowiska. 

Nakazala szybk~ ochrony terenu wok6l skladowiska i przystwienie do jego 

rekultywacji. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr XI.77 .2015 w sprawie przyjycia Programu Ochrony Srodowiska dla Gminy Kotun 

na lata 2015-2018, z perspektyw~ do roku 2022. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 

W6jt Gminy Grzegorz Goral wyjasnil, ze sprawa dotyczy dzialki, na ktorej znajduje 

si y stara apteka. Projekt uchwaly, po konsultacji z Rad~ So1eck~ Kotunia, powstal na 

prosby zainteresowanego klienta z branzy bankowej. 


- Radny Michal Bentkowski zapytal w jakiej formie odbydzie siy sprzedaz tej 
nieruchomosci . 

- Wojt wyjasnil, ze bydzie to przetarg nieograniczony. 

http:XI.76.20


Uwag ani pytan nie zgioszono. 

Przewodnicz~ca Rady odczytaia projekt Uchwaiy Nr XI.78.2015 w sprawie sprzedaty 

prawa wiasnosci nieruchomosci stanowi~cej mienie komunalne Gminy Kotun. 

Uchwaia zostala podjyta wiykszosci~ glosow lza-12, wstrzymal siy-l/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

Wojt wyjasnil, ze nastypny projekt uchwaly dotycz~ zwiykszenia soltysom prowizji od 

przyjytych przez nich kwot. Zwyzka wynosi 2%. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XI.79.2015 zmieniaj~ca uchwaly 

w sprawie okreslenia osob upowaznionych do pobierania inkasa. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci~ glosow Iza-ll, wstrzymalo siy-2/ 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Wojt wyjasnil, ze z koncem tego roku uplywa kadencja lawnikow. Do konca 

pazdziernika rady powinni wybrac nowych lawnikow. Prezes S~du Okrygowego w 

Siedlcach przyslal juz zapotrzebowanie na 3 lawnikow: 1 do s~du okrygowego i 2 do 

s~du rejonowego. Kandydatow na lawnikow bydzie przedstawial powolany przez 

Rady zespol opiniuj~cy. Proponuje, aby ten zespol skladal siy z 

Wiceprzewodnicz~cego Rady oraz Przewodnicz~cych komisji stalych Rady. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XI.80.20 15 w sprawie powolania 

zespolu opiniuj~cego kandydatow na lawnikow. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-13/ w glosowaniu jawnym. 


Wiceprzewodnicz~cy Rady Artur Skwierczynski odczytal skierowane do radnych 

pismo Krajowej Rady Sydziow Spolecznych (kopia pisma w teczce sesji). 


Ad pkt. 10 

Wojt wyjasnil, ze nadal regulujemy stan prawny naszych drog w Kotuniu. 

W pasie ulicy Partyzantow znajduje siy dzialka nalez~ca do Skarbu Panstwa 

a byd~ca w wieczystym uzytkowaniu przez PKP S.A. Chcemy uregulowac stan 

prawny tej ulicy. 


http:XI.80.20


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XI.81 .2015 w sprawie nabycia 

prawa uzytkowania wieczystego nieruchomosci od PKP S.A. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 11. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X1.82.20 15 w sprawie nabycia 

prawa wlasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X1.83.2015 zmieniajqca uchwaly 

w sprawie uchwa1enia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Kotun na lata 2012-2016. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 

Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 14 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady XI (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


PRZEWOE "f Y RADY 
la: 
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Elibie sl~bska 
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